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W dniu 10 kwietnia w Urzędzie Miejskim w Lublińcu odbyło się spotkanie 
poświęcone sprawom związanym z lokalnymi lasami. W rozmowach uczestniczyli 
m.in.: wiceburmistrz Lublińca Gabriel Podbioł, dyrektor Regionalnej Dyrekcji Lasów 
Państwowych w Katowicach Robert Pabian wraz z naczelnikiem Wydziału 
Urządzania Lasu Grzegorzem Janasem, a także przedstawiciele Nadleśnictwa 
Lubliniec – nadleśniczy Zbigniew Znojek oraz jego zastępca Krzysztof Lysik.

Obecni byli również reprezentanci strony społecznej: Małgorzata Bednarek, Adrian 
Król i Sławomir Bryła – członkowie Lublinieckiej Rady Miłośników Przyrody oraz Ewa 
Malik ze Społecznej Rady Ochrony Lasów Dobrodzieńskich.

Podczas spotkania omówiono zagadnienia związane z obowiązującym Planem 
Urządzenia Lasu oraz kwestiami ochrony lublinieckich terenów leśnych. Celem 
rozmów było nawiązanie dialogu oraz wypracowanie wspólnej płaszczyzny 
współpracy pomiędzy Lasami Państwowymi a przedstawicielami społeczności 
lokalnej.

Wszystkim uczestnikom przyświecał wspólny cel – zachowanie i ochrona 
lublinieckich lasów dla obecnych i przyszłych pokoleń.
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